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egy olyan elképzelést, amire eddig igény volt. Azt tette föl, amit kértek tőle. Elmondása szerint 
sok évvel ezelőtt volt a hivatalban a tartalmak feltételéhez értő kolléga, majd a fluktuáció óta 
inkább saját maga vállalta, hogy feltölti a tartalmakat. A jövőre nézve szándékomban áll ezt a 
munkát a rendszergazdáról levenni és helyben megoldani. Ez szükséges ahhoz, hogy 
gyakrabban és több információt lehessen megjeleníteni és ezáltal elérni, hogy a honlap tényleg 
informatív legyen.         
Török Tímea Katalin képviselő: Egyetértek Csörgő Józsefné Pannika felvetésével. Fontos, 
hogy meglegyen a sablon, a megjelenítés lehet modern és mutatós. A folyamat legelején kell 
átgondolni a pontos struktúrát, és ezt kell átadni a készítőnek. Végül következik a tartalom 
feltöltése és a folyamatos rendszergazdai karbantartás. Az árajánlat csupán a honlap 
elkészítésére vonatkozik vagy van mögötte folyamatos rendszergazdai fenntartás is? 
Vezérné dr. Hevesi Tünde polgármester: Ezzel kapcsolatos tájékoztatásra felkérem Götz 
Janka kommunikációs munkatársat.   
Götz Janka, kommunikációs munkatárs: A honlapstruktúra kialakítása elkezdődött, ez 
alapján történt meg a szolgáltatók megkeresése (briefelés). 4 ajánlat érkezett be eddig, 
mindegyik wordpress alapú honlapra vonatkozik. Az egyik Püspök Emesétől, ezt köszönöm 
neki. A szolgáltatókkal való egyeztetés után láthatók számomra a lényeges szempontok. Ezek 
alapján összeállítok egy részletes briefet és közzéteszem azt a képviselők számára. Ennek 
mentén bekérhetők további árajánlatok. Az 1,5 millió Ft keretet reálisnak látom. A projektnek 
a wordpress sablon az egyik része, a tartalom a másik része, a harmadik része pedig a design 
(grafikai munka), aminek frissítésére, fiatalosabbá tételére szintén van szándék az 
Önkormányzat részéről. A karbantartás is része, de az összeg nem jelentős, évi 200 000 Ft 
körüli. Megküldöm az eddig beérkezett ajánlatokat is, egyiknél a design, a másiknál a 
technológia a hangsúlyosabb és egy vidéki kisvállalkozótól is kértünk be árajánlatot.         
Vezérné dr. Hevesi Tünde polgármester: Köszönöm a tájékoztatást. 
Csörgő Józsefné, képviselő: Egyetértek azzal, hogy az előterjesztésben szereplő összeg túl 
magas. Egyetértek az elvárásoknak megfelelő kritériumrendszer összeállításával, és azok 
alapján további ajánlatok bekérésével is. Mindezek ismeretében javaslom a döntést hozni és 
összeghatárt meghatározni.  
Vezérné dr. Hevesi Tünde polgármester: Szavazásra kérem a testületet arról, hogy jelen 
előterjesztés megtárgyalását a következő rendes testületi ülésre halasszuk, addig a megfelelő 
szempontrendszert kialakítjuk, és az alapján árajánlatokat gyűjtünk be. 
 
Budajenő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadta az alábbi határozatot:  
 

Budajenő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
74/2024.(X. 29.) számú határozata 

új önkormányzati honlap készítéséről szóló döntés elnapolásáról 
 

Budajenő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az új honlap kialakításáról szóló 
előterjesztés megtárgyalását elhalasztja, arról az összeállított szempontrendszer (briefing) 
alapján bekért új árajánlatok ismeretében kíván dönteni.    
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